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	Along with the fleshed out synopsis that we came across last night, Super 8 on Twitter has release a new full trailer for your viewing and deciphering pleasure. Dig it!

Directed by J.J. Abrams from his original script, the Amblin Entertainment and Bad Robot Production film is produced by Steven Spielberg, Abrams, and Bryan Burk.

Super 8 stars Elle Fanning, Kyle Chandler, Ron Eldard, Noah Emmerich, Gabriel Basson, Joel Courtney, Ryan Lee, Zach Mills, and Amanda Michalka.

Super 8 opens in theatres on June 10th. Be sure to follow @Super8Movie on Twitter for all the latest.

Synopsis

In the summer of 1979, a group of friends in a small Ohio town witness a catastrophic train crash while making a super 8 movie and soon suspect that it was not an accident. Shortly after, unusual disappearances and inexplicable events begin to take place in town, and the local Deputy tries to uncover the truth – something more terrifying than any of them could have imagined.
	Вместе с живеньким обзором,на который мы наткнулись вчера вечером Super 8 в твиттере выпустила новый,полноценный трейлер,смотреть  который,предвкушая сюжетные хитросплетения нового фильма,-одно удовольствие.Зацените его!

Продюсерами фильма,поставленного Эбрамсом по его же оригинальному сценарию,являются небезызвестный Стивен Спилберг,всё тот же Эбрамс,а также Брайян Бурк.

В Super 8 заняты такие актёры,как Эл Феннинг,Кайл Чендлер,Рон Элдард,Ноа Эммерих,Гэбриел Бессон,Джоэл Кортни,Райян Ли,Зак Миллз и Аманда Михалка.

Super 8 выйдет в прокат в кинотеатрах 10 июня.Не пропустите все последние новости о фильме в твиттере на @Super8Movie.

Краткий обзор

Летом 1979 года компания друзей в небольшом городишке в штате Огайо становится свидетелями ужасного схода поезда во время съёмок фильма под названием «Супер8» и скоро начинают подозревать,что это вовсе не случайность.Местный шериф пытается добраться до истины,но тут начинают происходить необычные исчезновения и необъяснимые события,-нечто более ужасающее,чем они могли себе представить
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